个人简介

王海林,男,高级工程师,2008 年毕业于中科院生态中心环境工程专业,获博士学位。现就职于北京市环境保护科学研究院,主要从事大气污染监测与防治工作,先后主持过国家基金、环保部专项、科技部大气专项、地方项目、企业横向等10余项,参与国家/北京市标准、技术政策、技术规范类编制10项,



合著外文专著 2 部,发表 SCI/核心论文 40 余篇。在 VOC 研究方面,代表性项目包括环保部大气污染联防联控专项《我国挥发性有机控制技术评估》、环保部标准类项目《蓄热燃烧法工业有机废气治理工程技术规范》、广东省地方项目《大亚湾石化园区挥发性有机物排放调查与控制技术评估》、北京环保局项目《北京市挥发性有机物排污收费制度研究》等。

Resume

Dr. Hailin Wang received his PhD degree in Environmental Engineering from Research Center for Eco-Environmental Sciences, Chinese Academy of Sciences in 2008 and now works as a senior engineer at Beijing Municipal Research Institute of Environmental Protection. The research interests of Dr. Wang mainly focus on air pollution monitoring and control technologies and policies. His research is funded by the NSFC, MEP, MOST, Beijing EPB, industrials and so on.

He is involved in about 10 national/local emission standards, technical specifications setting, and has authored over 40 international/national journal publications for air pollutants and pollution control technologies. The main service targets include local environmental protection authorities and industrial consultancy in past years.